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Protokół t1r 2/2024
z posiedzenia Komisji Rewiryjnej odbytego

w dniu I"4 marca fAZ4 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Grzegorz Baran witając
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdził, Żę na stan 5 członków zgodnie z listą obecności w posiedzeniu
udziałbierzę 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał :

- Henryka Koniecznego . Wójta Gminy FałkÓw,
- Annę Wajnberger - Skarbnika Gminy Fałków,
. Barbarę Badelską . Sekretarza Gminy Fałków,
- Jacka Stachurskiego - Inspektora,
- Magdalenę Pluta - pracownika socjalnego w GoPS-ie,
- Marylę Domańską - vice Przęwodniczącą RG

Lista obęcności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Komisji zapoznat Z proponowafiym porządkiem
posiedzenia, do którego nię wnięsiono uwag i on został jednogłoŚnie przyjęty
w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porzędku posiedzenia.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzęnia Komisji z dnia 6 lutego 2a24 r.
4. Kontrola wykorrystania dotacii udzielonych w 2023 roku z budżefu
Gminy.
5. Zapoznanie się zmateriałami na najblizszą sesję Rady Gminy.
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Wnioski i zapytania' Sprawy róznę.
Zakonczenie po sied zen\a.

Ad pkt 3.

Następnie Komisj a j ednogłoŚn\e przyjęta
odbytego w dniu 6 lutego 2024 roku.

Ad pkt 4.

protokół z posiedzenia Komisji

W tym punkcie zabrała głos Skarbnik Gminy Anna Wajnberger, która
omówiła dotacje udzielone w 2023 roku następującym instytucjom: Gminnemu
Ludowęmu Klubowi Sportowęmu w Fałkowie na upowszechnianie kultury
fsrycznej, oSP w Fałkowie na montaz blaszanego garuŻu oraz na wyposaienie i
umundurowanie, oSP Czeffnno na zakup samochodu strażackiego, Parafii św .
Trójcy w Fałkowie i Stowarzyszeniv,,50 +,, w Czermnie).Ł4czna kwota dotacji
wyniosła 985 380,20 zł. Pani Skarbnik udostępniła dokumentację z roz1iczęn
tych dotacji.
Zaden z członków Komisji nie miał uwag w tym zakresie.

Ad pkt 5.

Jako pierwszy zabrał. głos w tym punkcie inspektor Jacek Stachurski,
który omÓwił projekt uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na Zawarcie kolejnej
umowy najmu z dotychczasowym najemcą orange Polska S.A. na dziatce w
miejscowości Fałków na czas oznaczony 5 lat w trybie bezprzetargowym.

Następnie inspektor Dorota Anioł przedstawiła projekt kolejnej uchwaĘ
dotyczącej przyjęcia ,,Programu opieki nad zwieruętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenię Gminy Fałków w 2af4 roku''
obowiązek uchwal enia ptzez Radę Gminy programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bęzdomności zwierząt w terminie do 3I, marca
kazdego roku kalęndarzowego wynika z art. 11a ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia
1997 r. o ochronię zwierząt (tj. I)z. U. Z 2023 r. poz. 1580 Z późn.
zm.).obejmde on swoim zakresem rea|izację zadan okreŚlonych w ustawie o

ochronie zwierząt, uwzględnionych w załączniku do uchwĄ. Środki na
rea|izację programu zostaty zabezpieczorLew łącznej kwocie 140 000'00 ztotych
w uchwalę Nr L|IB8al2023 Rady Gminy w Fatkowie w sprawie uchwaienia
budzetu Gminy Fatków na 2024 rok podjętej dnia 28 grudnia zan roku.
Stosownie do treści art. Ila ust. 7 powołanej ustawy Program zostaŁ przekazany
w dniu 12 lutego 2424 r. do zaopiniowania przez:



1) Powiatowego Lekarza Weterynarii w Końskich,
2) zarządców obwodów łowieckich, działajqcych na obszarzę Gminy

Fałków,
3 ) Stowarzyszenie obrona Zwierząt w Jędrzej owie.
W odniesieniu do programu stosownie do art. lla ust. 8 ustawy

o ochronie zwierząt wszystkie otrzymane opinie były po,ryĘwne .

W dalszym ciągu obrad Dorota Anioł przedstawita projekt
następnej uchwĄ. Podjęcie uchwały w sprawię wzoru deklaracji o wysokości
opłaĘ za gospodarowanie odpadami komunalnymi araz trybu jej składania za
pomocą środków komunikacji ęlektronicznej, wynika ze zmiany zapisów
doĘchczasowej ustawy Z dnia 17 Czerwca |966 r. o postępowaniu
egzekucyjnym w administracji (tj. Dz.U. z2023 r.poz.2505 zpoźn. zm.)

W mviązku z povtyiszym, naIeĘ dostosować wzór deklaracji do
obowi4zujących przepisów w zakresie podania w treŚci deklaracji da$
urodzenia, pesel i imion rodziców. Wobec pov,ryzszego podjęcie tej uchwaĘ
jest w petni uzasadnione.

w tym miejscu Prowadzący udzielit głosu Magdalenie Pluta,
pracownikowi socjalnemu GoPS-u, która przedstawiła projekt uchwaĘ
dotyczącej Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i
ochrony osób Doznających Przemocy Domowej w Gminię Fałków na. Iata
f0f4-2029. KoniecznoŚć opracowania Gminnego Progtamu wynika Z
dyspozycji art. 6 ust. f pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2A05 roku o
przeciwdziataniu przemocy domowej z uwzględnieniem nowelizacji
wprowadzanej na mocy Ustawy z dnia 9 marca zIn r. o zmianie ustawy o
przeciwdziałaniu przęmocy w rodzinie. Program stanowi a|łualizację,
kontynuację i rozwinięcie poprzędnio obowiązującęgo Gminnego Programu
Przeciwdziatania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w
Rodzinie dla Gminy Fałków na |ata 2a2I_2026. Program zaL<łada efekĘwnq
interwencję i wsparcie w sytuacji występowania przemocy, jak równieŻ
optymalizowanie systemu wsparcia jako nieodłącznego elęmentu
w Zapewnianiu pomocy osobom doznaj4cym przemocy domowej. Doskonalenię
obecnego systemu przy jednoczesnym zapewnieniu statej i odpowiędnio
dopasowanej oferty pomocy i wsparcia w zak'resie podejmowanych działan
intęrwencyjnych zatówna wobec osób doświadczą.ących przemocy oraz osób
sprawiaj ących przemoc domow ą. Zastosowani e oddziatywań długoterminowych
oraz doskonalęnie opracowanych procedur i polityk dotycz4cych przemocy
domowej powinno prryczynic się do jeszcze większej integracji systemu
pomocowego na rzęcz rodziny .



/ Ad pkt 6.

W tym punkcie głos zabrał inspektor Jacek Stachurski, który przedstawił
wszystkim pismo p. Elzbiety Matolicz - soĘs wsi WqsoSZ w sprawie obnizenia
stawek zavtynajem świetlicy wiejskiej w Wąsoszu. Inspektor ptryb|iŻył koszty
utrzymania wszystkich świetlic na terenie gminy w 2a23 roku i s4 one ponad l0
krotnie wyŻsze niz wpływy z wynajmu. Pan wójt Henryk Konięczny podniósł,
Że nię prowadzimy w gminie działalności gospodarczej, nię zarabiamy na
wynajmie, ale tez musimy od mieszkańcÓw pob\erać jakieś minimum, tym
bardziej, ze jest to całkowita opłata za wszystkie media i sprzęt będący na
wyposażeniu. Komisja wypowiedziata się, Że cęny Za wynajem Świetlicy
powinny zostać bez zmian.

Ad pkt 7.

W związku Zę zręa|izowanięm porządku posiedzenia Przewodnicz4cy
Komisj i podziękował wsrystkim za udziat i zunkn4ł posiedzenie.

Na tym protokół zakańczono.

Protokółowata:

PRZEW DNIczĄcY
Konri wizyJneJ

Racly łkowie
{NSPNKTOR

#,r"hl*y' Grzegorz Baran


